

Title (en)

Method for producing a roller shutter box

Title (de)

Verfahren zur Herstellung eines Rollladenkastens

Title (fr)

Procédé pour la fabrication d'un caisson de volet roulant

Publication

EP 1329585 A1 20030723 (DE)

Application

EP 03450012 A 20030114

Priority

AT 182002 A 20020115

Abstract (en)

Production of a roller blind casing outside of a building opening (4) comprises placing a support (2) on wall parts (3) which laterally delimit the building opening, and placing molded bricks (1) on the support which has a recess for receiving the roller blind. The bricks are individually placed after each other. The recess is arranged laterally over a bearing surface by which the bricks are placed on the support. An Independent claim is also included for a system for producing a roller blind casing. Preferred Features: The bricks are joined to the support using an adhesive mortar. After producing the roller blind casing, side parts are applied.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung eines Rollladenkastens oberhalb von Gebäudeöffnungen (4) mit folgenden Schritten: Auflegen mindestens eines Sturzes (2) auf Wandteile (3), die die Gebäudeöffnung (4) seitlich begrenzen, Auflegen von Formsteinen (1) auf den Sturz (2), die eine Ausnehmung (6) aufweisen, die zur Aufnahme des Rolladens (17) bestimmt ist. Eine besonders einfache Verlegung wird dadurch erreicht, dass die Formsteine (1) nacheinander einzeln aufgelegt werden und dass die Ausnehmung (6) im Wesentlichen seitlich beziehungsweise über einer Auflagefläche (8) angeordnet ist, mit der die Formsteine (1) auf den Sturz (2) aufgelegt werden. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 9/17; E04C 1/39

IPC 8 full level

E04C 1/39 (2006.01); **E06B 9/17** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04C 1/39 (2013.01); **E06B 9/17007** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 8901053 U1 19890615
- [A] EP 0952297 A1 19991027 - BADREAU ABEL [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1329585 A1 20030723; EP 1329585 B1 20050525; AT E296392 T1 20050615; DE 50300561 D1 20050630

DOCDB simple family (application)

EP 03450012 A 20030114; AT 03450012 T 20030114; DE 50300561 T 20030114